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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/17-08/13 
URBROJ:  2170/01-09-10-17-2 
Rijeka,  18.12.2017. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 40. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
40. sjednica VMO Draga održana je 18.12.2017. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Hrvoje Slavić, predsjednik VMO  

 Bojan Mikuličić, zamjenik predsjednika VMO 

 Boško Slavić, član VMO 

 Vesna Pogorilić, član VMO  

 Ivica Širola, član VMO 
 

Ostali nazočni  

  

Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 
 
 

Usvajanje zapisnika sa 39. sjednice VMO Draga: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Financijskog plana Vijeća MO Draga za 2018. godinu 
2. Izvještaj o realiziranoj programskoj aktivnosti – Doček Sv. Nikole 
3. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
AD 1 
Temeljem usvojenog Programa rada Vijeća Mjesnog odbora Draga za 2018. pripremljen je 
prijedlog Financijskog plana VMO Draga za 2018. u kojem je prikazano kroz svaki 
pojedinačni program odbrena fin. sredstva po pozicijama a s kojim su se upoznali svi članovi 
Vijeća, te je donesen sljedeći: 
Zaključak:  
VMO Draga je jednoglasno je usvojilo pripremljeni Financijski plan MO Draga za 2018. 
godinu. 
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AD 2 
Na području Mjesnog odbora Draga ima 65 djece predškolskog uzrasta i 2 učenika Područne 
škole Draga, pa je Vijeće Mjesnog odbora Draga i ove godine razveselio predškolsku i 
školsku djecu sa svog područja, te ih pozvao na zajedničko druženje sa Svetim Nikolom. 
Zbog renoviranja dvorane u Hrvatskom domu Draga, zatraženo je i odobreno od strane 
ravnateljice O.Š. „Vladimir Gortan“ da se ove godine doček sv. Nikole održi u Područnoj školi 
Draga. 
Dana 03. prosinca 2017. u Područnoj školi Draga Draga okupili su se u velikom broju djeca i 
roditelji, te uživali u predstavi koju su izveli glumci Ri Teatra pod nazivom "U laži su kratke 
noge". 
Nakon predstave Sveti Nikola je darivao svu djecu predškolskog uzrasta iz Drage i učenike 
Područne škole Draga prigodnim poklon paketima (igračkama i slatkim paketima). 
Zaključak:  
VMO Draga se je jednoglasno složilo da je programska aktivnosti uspješno realizirana prema 
predviđenom planu, te trošak za realizaciju ove akcije bio je prema odobrenim financijskim 
sredstvima koji su navedeni kroz planirani program. 
 
 
AD 3 

 Vijeće je informirano s daljnjim tijekom postupanja u svezi prijavljenog problema gosp. 
Rudolfa Margana iz Orlića kbr. 26 gdje je uočen prodor vode u njegov objekt. U mailu koji je 
zaprimljen 26. studenog gospodin Rudolf Margan napominje da su prošla dva tjedna od 
zadnje komunikacije, od tada se apsolutno ništa nije dogodilo, osim što fekalije i dalje 
neometano prolaze mojim dvorištem. Konstatira da ga nitko nije kontaktirao te inzistira na 
konkretnom odgovoru od nadležnih službi. Ne interesiraju ga priče o ograničenim 
mogućnostima bilo koje vrste već konkretan odgovor kada će započeti radovi na sanaciji, tj, 
zamjeni oštećene cijevi jer je to jedino što ga interesira i na što pristaje. Cijev dokazano 
propušta, ne vrši svoju funkciju te je jedino prihvatljivo i normalno rješenje zamjena cijevi. 
Rijeka Prometu je dostavljen dopis koji je dobilo Vijeće Mjesnog odbora Draga od gosp. 
Rudolfa Margana a s čijim su problemom upoznati, te zatražili ih daljnje postupanje po 
zahtjevu. 
Dana 29. studenog dobiven je mail od Rijeka Prometa u kojem je navedeno da je izvršenim 
snimkom na predmetnoj poziciji evidentiran niz oštećenja i nedostataka koji zahtijevaju 
kompletnu rekonstrukciju postojećeg kolektora, a s obzirom na zahtjevnost potrebnog 
zahvata isti će se planirati u dogovoru sa KD VIK-om i Gradom Rijeka. U međuvremenu 
ćemo pristupiti sanaciji kritičnog oštećenja kolektora (iznad zida na kojem je g. Margan 
prijavio propuštanje) i to u najkraćem mogućem roku, a o čemu će dodatno obavijestiti. 
Dana 5. prosinca ponovo je dobiven mail od Rijeka Prometa u kojem obaviještavaju da su 
izvođača za radove na oborinskoj odvodnji, tvrtku Sandi d.o.o. tijekom jučerašnjeg dana uveli 
u posao, te bi isti radovima na sanaciji kritičnog oštećenja kolektora trebao pristupiti u roku 
od 10 dana. 
Zaključak:  
VMO Draga je primilo na znanje. 
 
 

 Zbog učestalih upita mještana iz Ulice Brig u svezi asfaltiranja ulica koje su uvrštene u 
prioritet po Mjesnom odboru Draga gospodin Leo Kurilić iz Rijeka Promet izvijestio je kako 
slijedi:  
Radovi na asfaltiranju ulica na području Mjesnog odbora Draga iz prioriteta 2017. godine 
ugovoreni su sa tvrtkom Kvarner graditeljstvo d.o.o. Rijeka. Zbog operativnosti izvođenja 
radova, sanacija kolnika u Ulici Brig od kućnog broja 7 do kućnog broja 8a, te u Ulici Pod 
Ohruštvom od kućnog broja 9 do kućnog broja 9a, asfaltiranje predmetnih ulica planira se 
završiti do kraja godine. Napominje da su u tijeku pripreme na sanaciji odvodnje oborinskih 
voda u Ulici Pod Ohruštvom, te da će nakon završetka tih radova objediniti asfalterske 
radove u obje ulice. 
O terminu početka izvođenja radova naknadno će izvijestiti Vijeće MO. Nadalje napominje da 
su radovi na sanaciji kolnika u Ulici Brig od kućnog broja 79C do kućnog broja 81C završeni.    
Zaključak:  
VMO Draga je primilo na znanje. 
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 Dana 17. studenog 2017. u dvorani Hrvatskog doma Draga potpisan je Zapisnik o 
uvođenju u posao građevinsko obrtničke radove na uređenju dvorane i ličenje stare stolarije, 
popravak odlomljenih dijelova krovnog vijenca koji prijeti padom i ostalo na objektu Draga, na 
kojem su bili prisutni: Alen Šimoković - ovlašteni predstavnik naručitelja, Robert Hausler – 
predstavnik Izvođača, Siniša Jakšić, Hrvoje Slavić – predsjednik VMO Draga, Ivan Lisac – u 
ime korisnika prostora Kickboxing kluba Draga, Jasna Rendulić – tajnica MO. Prisutni su 
dogovorili da korisnici prostora do ponedjeljka očiste prostor (ormare koji se nalaze na bini i 
ostalo) kako bi se  postavila skela.  
Zaključak 
Vijeće Mjesnog odbora Draga složilo se je da dok se izvode radovi u domu od 20. studenog 
2017. korisnici za treninge kluba koriste malu dvoranu na I katu, a za presvlačenje korisnika 
sobu desno na I katu i separe u prizemlju.  
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

              Predsjednik VMO „Draga“:  
                      Hrvoje Slavić 

  

 
 

 

 

 

 

 


